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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 
reģ. Nr.: 90000067986, juridiskā adrese: Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

 

STOPIŅU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU  

KONSULTATĪVĀS PADOMES DALĪBNIEKU 
 

SĒDES PROTOKOLS 
 

Datums: 08.01.2024.  Nr.: 01 / 2024 

     

Laiks: 18:30-21:00    

 

Sēdē piedalās: 

- Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – 

Padomes) dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 

Sandijs Krastiņš; 

Aigars Avotiņš; 

Digne Žilde; 

Aleksandra Freisa; 

Sigita Veide; 

Jānis Alkšers 

 

Sēdē piedalās 8 no 13 dalībniekiem un Padomes sēde ir lemttiesīga. 

 

- Stopiņu pagasta iedzīvotāji: 

Anda Višķere; 

Sanita Mukāne; 

Andrejs Frolovs; 

 

Padomes sēdi vada Padomes priekšsēdētāja Liene Pļaviņa. 

 

Protokolēja Jānis Alkšers. 
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PADOMES SĒDĒ LEMTS 

 

1. Padomes sastāva izmaiņas – Padomes locekļu izslēgšana: 

1.1. Inese Romānova, Dāvis Šenbergs un Uldis Āns ir izteikuši gribu izstāties no Padomes;  

1.2. Kaspars Karolis bez attaisnojoša iemesla nav apmeklējis vairāk kā divas Padomes 

sēdes; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) minētās četras personas izslēgt no Padomes sastāva. 

 

 

2. Padomes sastāva izmaiņas – jaunu Padomes locekļu uzņemšana: 

2.1. Anda Višķere un Sanita Mukāne izsaka gribu iestāties Padomē;  

2.2. Minētās personas iepazīstina ar sevi, savu motivāciju darboties Padomē; 

2.3. Andrejs Frolovs izsaka vēlmi klausīties sēdi un savu vēlmi izteikt sēdes beigās; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) minētās personas – A.Višķeri un S.Mukāni – uzņemt 

Padomē un minētajām personām uzreiz pēc uzņemšanas Padomē piešķirt balsstiesības; 

 

 

3. Padomes dalībnieku sēdē piedalās 10 dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 

Sandijs Krastiņš; 

Aigars Avotiņš; 

Digne Žilde; 

Aleksandra Freisa; 

Sigita Veide; 

Jānis Alkšers;  

Anda Višķere; 

Sanita Mukāne; 

 

3.1.  Padomes sēdē piedalās 10 (desmit) no 11 (vienpadsmit) dalībniekiem un Padomes 

sēde ir lemttiesīga. 

3.2. Padomes sēdē nepiedalās Zanda Skujiņa; 
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4. Padomes sekretāra ievēlēšana: 

4.1. Padomes Nolikuma 6.punkts paredz, ka Padomē jāievēl sekretārs, kurš saskaņā ar 

Nolikuma 8.punktu protokolē Padomes darba gaitu; 

4.2. Padomes sekretāra amatam izvirza J.Alkšeru. Viņš piekrīt izvirzītajam amatam;  

 

Balsojums: 

Padome nolemj (9 par, 0 pret, 1 atturas) par Padomes sekretāru ievēlēt J.Alkšeru; 

 

 

5. Ropažu novada pašvaldības mobilā aplikācija: 

5.1. Padomes dalībnieki izsaka savus viedokļus par aplikācijas darbību. Aplikācijā sadaļā 

Ziņojumi tiek novērots, ka netiek aktualizēti ziņojumi, atjaunoti to statusi; 

5.2. Tiek noskaidrots, ka Aplikācijas ierakstus uzrauga Pašvaldības darbiniece atbilstoši 

saņemtajai informācijai, tāpēc arī var gadīties situācijas, ka ziņojumi nav aktualizēti, jo 

darbiniecei nav pieejama informācija;  

5.3. Tālāki priekšlikumi netiek izteikti.  

 

 

6. Ropažu novada Stopiņu pagasta pārvaldes vadītāja Alda Grundes aicināšanu: 

6.1. Tiek izteikts priekšlikums uz nākamo Padomes sēdi aicināt Stopiņu pagasta pārvaldes 

vadītāju Aldi Grundi par pagastā aktuālajiem jautājumiem; 

6.2. Netiek noformulēti konkrēti jautājumi, ko pārrunāt ar A.Grundi; 

6.3. Tiek izteikts priekšlikums sagatavot interesējošos jautājumus, aktuālās problēmas un 

tad uz sēdi aicināt A.Grundi;  

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 1 pret) uz nākamo Padomes sēdi neaicināt A.Grundi. Noteikt 

Padomes dalībniekiem interesējošos jautājumus apkopot līdz nākamajai sēdei. 

 

 

7. Padomes darbības atskaite par 2022. un 2023.gadu: 

7.1. Padomes priekšsēdētāja L.Pļaviņa informē, ka Padomei jāiesniedz Pašvaldībā atskaite 

par savu darbību 2022.gadā un 2023.gadā;  

7.2. Tiek izvirzīts, ka atskaiti par 2022.gad sagatavos A.Avotiņš, bet par 2023.gadu S.Veide; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret,2 atturas), ka Padomes darbības atskaiti par 2022.gadu 

sagatavos A.Avotiņš, bet atskaiti par 2023.gadu sagatavos S.Veide. 
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8. Jaunu Padomes dalībnieku iesaiste: 

8.1. Tiek pārrunātas bažas par iedzīvotāju pasīvo iesaistīšanos Padomes darbā; 

8.2. Tiek izteikts priekšlikums aktīvāk komunicēt ar iedzīvotājiem un uzrunāt tos 

iesaistīties Padomes darbā, izmantojot sociālos portālus; 

8.3. Tiek izteikta ideja, ka Padomei vajadzīga savs logo, ko izmantot darbā. Logo izveidot 

apņemas A.Avotiņš; 

8.4. S.Mukāne apņemas izveidot ierakstu, ar ko sociālajos portālos reklamēt Padomi; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (10 par, 0 pret) Padomes sociālā portāla Facebook kontā izveidot 

jaunu ierakstu, ar ko aicinātu iedzīvotājus iesaistīties Padomē, kā arī izveidot Padomes 

logo. Ierakstu izveidot S.Mukānei, bet Padomes logo izveidot A.Avotiņam līdz nākamajai 

Padomes dalībnieku sēdei. 

 

 

9. Par ierakstu veikšanu Padomes sociālā portāla Facebook kontā: 

9.1. Izteikts aizrādījums, ka Padomes Facebook kontā tiek veidoti jaunu ieraksti bez 

Padomes dalībnieku akcepta;  

9.2. Tiek izteikts priekšlikums, ka ierakstus Padomes Facebook kontā saskaņot ar 

Padomes dalībniekiem Whatsapp sarakstē;  

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 1 pret), ka ieraksti Padomes Facebook kontā pirms 

publicēšanas ir jāsaskaņo Padomes dalībnieku Whatsapp sarakstē. 

 

 

10. Atkritumu šķirošana, atkritumu konteineru lielums, atkritumu izvešana: 

10.1. Tiek sniegta informācija, ka, iedzīvotājiem veicot atkritumu šķirošanu, samazinās 

sadzīves atkritumu daudzums, līdz ar to ir iespēja samazināt konteineru tilpumu (no 0,24m3 

uz 0,12m3), kā arī izvešanas biežumu no reizi mēnesī uz reizi divos mēnešos;  

10.2. Noskaidrots, ka daudzi iedzīvotāji šādu risinājumu nezina, līdz ar to neizmanto, 

tādejādi nesamazinot savas izmaksas par atkritumu izvešanu; 

10.3. Tiek izteikts priekšlikums, ka gan Ropažu novada pašvaldībai, gan SIA “CLEAN R” 

būtu iedzīvotājiem jāsniedz šāda informācija; 

10.4. S.Veide apņemas sagatavot vēstuli-iesniegumu Ropažu novada pašvaldībai un SIA 

“CLEAN R” ar prasību sniegt iedzīvotājiem šādu informāciju; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (10 par, 0 pret) prasīt Ropažu novada pašvaldībai un SIA “CLEAN R” 

sniegt iedzīvotājiem informāciju par iespējām samazināt atkritumu konteineru lielumu 

un atkritumu izvešanas biežumu, tādējādi samazinot izmaksas par atkritumu izvešanu. 

Iesniegumu sagatavot S.Veidei. 
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11. Par izglītojamo ēdināšanas izmaksām Ropažu novada izglītības iestādēs: 

11.1. Padomes dalībnieki izrunā aktualitātes par izglītojamo ēdināšanas izmaksām;  

11.2. Nav skaidrības, kādas bija Pašvaldības izmaksas par izglītojamo ēdināšanu pēdējo 

trīs gadu laikā. No Pašvaldības jānoskaidro izmaksas par ēdināšanas pakalpojumiem 

2021.gadā, 2022.gadā un 2023.gadā. No pašvaldības jānoskaidro, vai ēdināšanas izmaksu 

aprēķinus ir pārbaudījis sertificēts revidents, vai ēdināšanas izmaksas ir ekonomiski 

pamatotas, vai Pašvaldība nepārmaksā par izglītojamo ēdināšanu; 

11.3. Nav skaidrs, cik daudz no izglītojamajiem ēd izglītības iestādē un cik daudz pārtikas 

tiek izmesta. Jānoskaidro, cik daudz izglītojamie izmanto ēdināšanas pakalpojumus izglītības 

iestādē un cik daudz pārtikas tiek izmesta; 

11.4. Nav skaidrs, vai ēdinātāji (ārpakalpojuma sniedzēji) maksā Pašvaldībai par 

elektrību, ūdeni, iekārtu izmantošanu. Kā vienu no iemesliem, kāpēc jāceļ ēdināšanas 

izmaksas, ēdinātāji min būtisku energoresursu cenu pieaugumu. Ja ēdinātāji nemaksā par 

ūdeni un elektrību, tad nav saprotams šāds arguments. Jānoskaidro, kādas ir ēdināšanas 

pakalpojumu sniedzēju faktiskās energoresursu izmaksas un kāds ir izmaksu pieaugums; 

11.5. Padomes dalībnieki pārrunā, vai izglītības iestādei un pašvaldībai ekonomiski 

izdevīgāk ir pašai nodrošināt ēdināšanu vai tomēr izmantot ārpakalpojumus. Jānoskaidro no 

Pašvaldības, kādas ir izmaksas vienā un otrā gadījumā; 

11.6. Padomes dalībnieki diskutē par to, kāpēc sabiedrībā ir maza atsaucība uz protestu 

par vecāku līdzfinansējuma ieviešanu. Viens no iemesliem varētu būt tas, ka novadā daudzas 

ir daudzbērnu ģimenes, divu bērnu ģimenēm viens no bērniem mācās 1.-4.klasē, kur nav 

paredzēts vecāku līdzfinansējums par izglītojamo ēdināšanu, viena bērna ģimenēm, 

iespējams, tas neliekas būtiski. Būtu jānoskaidro, cik novadā ir viena bērna, divu bērnu un 

daudzbērnu ģimenes; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (10 par, 0 pret) apspriestos jautājumus rakstveidā uzdot Pašvaldībai. 

Padomes dalībniekiem jautājumus noformulēt līdz nākamās nedēļas sākumam, iesūtīt 

Padomes dalībnieku Whatsapp sarakstē. E.Bergmanim jautājumus apkopot un 

sagatavot vēstuli-iesniegumu Pašvaldībai. 

 

 

12. Par Pašvaldības lūgumu sagatavot atbalstu Ukrainai: 

12.1. Tiek sniegta informācija, ka Pašvaldības vadība lūdz palīdzēt sagatavot finansiālu un 

materiālu atbalstu Ukrainai dažādām vajadzībām, ko Pašvaldība juridiski nedrīkst darīt;  

12.2. Tiek izteikts priekšlikums, ka ar šo jautājumu S.Krastiņš varētu vērsties Uzņēmēju 

konstultatīvajā padomē, lai uzrunātu uzņēmējus; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (10 par, 0 pret) S.Krastiņam deleģēt šo jautājumu pārvirzīt uz 

Uzņēmēju konsultatīvo padomi. 
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13. Par Ulbrokas vidusskolas piebūves un Stopiņu pagasta katlu māju būvniecību: 

13.1. Padomes dalībnieku sēdes laikā tiek apspriesta minēto ēku būvniecība;  

13.2. Nav pieņemama būvniecības kavēšanās, termiņu būtiska kavēšana; 

13.3. Nav izprotams, kāpēc būvniekiem ļauj jau būtiski pagarināt būvniecības termiņus un 

netiek piemērotas sankcijas par termiņu kavēšanu; 

13.4. Izteiktas aizdomas, ka būvniecības kavēšanās dēļ Pašvaldība var zaudēt piesaistītos 

Eiropas Savienības finanšu līdzekļus; 

13.5. Tiek izteikts priekšlikums aicināt būvniecībā iesaistītās atbildīgās personas aicināt 

uz nākamo Padomes sēdi, lai skaidrotu šos un daudzus citus jautājumus saistībā ar 

būvniecību; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (1 par, 9 pret) neaicināt būvniecības procesā iesaistītos uz nākamo 

Padomes sēdi, bet nolemj nedēļas laikā apkopot interesējošos jautājumus un tos 

rakstveidā uzdot Pašvaldībai. Padomes dalībniekiem jautājumus noformulēt līdz 

nākamās nedēļas sākumam, iesūtīt Padomes dalībnieku Whatsapp sarakstē. 

E.Bergmanim jautājumus apkopot un sagatavot vēstuli-iesniegumu Pašvaldībai. 

 

 

14. Par iedzīvotāju referendumu pašvaldībās: 

14.1. Saistībā ar Garkalnes pagasta sadalīšanu, sabiedrība ir aktuāls jautājums par 

iedzīvotāju referendumiem pašvaldībās;  

14.2. Tiek izteiktas bažas, ka normatīvo aktu bāzes pieņemšana par referendumiem 

pašvaldībās tiek atlikta; 

14.3. Tiek izteikts priekšlikums rakstīt vēstuli Vides un Reģionālās attīstības ministrijai, 

kā arī šādai vēstulei pievienoties citas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (9 par, 1 pret) rakstīt vēstuli Vides un Reģionālās attīstības 

ministrijai, vēstulei uzrunāt citas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes. Vēstuli sagatavot 

un citas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes uzrunāt S.Veidei. 
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15. Iedzīvotāju konsultatīvo padomju nolikuma grozījumi: 

15.1. Padomes dalībnieki pārrunā, ka nepieciešams grozīt Ropažu novada Iedzīvotāju 

konsultatīvo padomju nolikumu;  

15.2. Uz doto brīdi Padomes dalībniekiem ir sajūta, ka Pašvaldība neuzklausa Padomi; 

15.3. Padomes priekšsēdētāja L.Pļaviņa sniedz informāciju, ka arī pārējām Ropažu novadu 

Iedzīvotāju konsultatīvajām padomēm ir sajūtas, ka tās Pašvaldībā netiek uzklausītas; 

15.4. Nolikuma grozījumos būtu jāiekļauj tāda prasība, ka Pašvaldībai komisiju vai domes 

sēdēs būtu jāizskata Iedzīvotāju konsultatīvu padomju iesniegtie priekšlikumi; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (10 par, 0 pret) sagatavot grozījumus Iedzīvotāju konsultatīvo 

padomju Nolikumā. Priekšlikumus grozījumiem Padomes dalībniekiem iesūtīt Padomes 

dalībnieku Whatsapp sarakstē. S.Veidei izteiktos grozījumu priekšlikumus apkopot un 

prezentēt nākamajā Padomes dalībnieku sēdē. 

 

 

16. Padomes sastāva izmaiņas – jaunu Padomes locekļu uzņemšana: 

16.1. Padomes sēdes beigās Andrejs Frolovs izsaka savu vēlmi iestāties Padomē;  

16.2. Minētā persona iepazīstina ar sevi, savu motivāciju darboties Padomē; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (10 par, 0 pret) minēto personu – Andreju Frolovu – uzņemt Padomē; 

 

 

17. Padomes dalībnieku sastāva apstiprināšana: 

17.1. Padomē darbojas 12 (divpadsmit) dalībnieki:  

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 

Sandijs Krastiņš; 

Aigars Avotiņš; 

Digne Žilde; 

Aleksandra Freisa; 

Sigita Veide; 

Jānis Alkšers;  

Anda Višķere; 

Sanita Mukāne; 

Andrejs Frolovs (Padomē uzņemts sēdes beigās); 

Zanda Skujiņa (šajā sēdē nepiedalās); 

 

Balsojums:  

Padome nolemj apstiprināt Padomes dalībnieku skaitu. Padomes priekšsēdētājai 

L.Pļaviņai nosūtīt Ropažu novada Pašvaldībai aktualizēto Padomes dalībnieku sastāvu. 
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PADOMES SĒDES NOBEIGUMA JAUTĀJUMI 

 

1. Nākamās padomes sēde: 

1.1. Padome nolemj, ka nākamā Padomes sēde būs ne ātrāk kā pēc viena mēneša. Laiku un 

vietu precizēs vēlāk Padomes whatsapp sarakstē. 

 

2. Padomes sēdes Protokols nosūtīts 

2.1. visiem Padomes dalībniekiem whatsapp sarakstē kā *.pdf fails; 

2.2. Padomes dalībnieku dokumentu tiešsaistes serverī; 

2.3. Ropažu novada pašvaldības domei; 

2.4. Ropažu novada pašvaldības domes deputātam Haraldam Burkovskim (Padomes 

koordinators Pašvaldībā); 

 

3. Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumu nākamajai Padomes sēdei nosūtīt 

Padomes priekšsēdētājai ne vēlāk kā dienu iepriekš pirms nākamās Padomes sēdes. 

 


